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Dennis Brousalis (personalföreträdare) 
Emilia Nordström (verksamhetscontroller, stadsfastigheter) 
Siri Jonasson (utvecklingssekreterare, stadeesfastigheter) 
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§ 48 Information från servicedirektören 
 
Sammanfattning 
Louise Strand, servicedirektör, informerar om: 

• Förra veckan hölls sjunde upplagan av kommuntekniks hälsa- och säkerhetsdagar. 
Temat var beteendebaserad säkerhet, digitalisering och bemötande. 

• IT och digitalisering har öppet hus den 3 juni. 
• Städservice uppdrag utökas med lokalvård på fem gymnasieskolor. 
• Förändringsprocesser i förvaltningen avseende organisering av stadsfastigheter, 

likvärdig bemanning av skolköken och diskussion om förändring av 
arbetsledarrollen som anpassning till Malmö stads generella chefsstruktur. 

 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 49 Ekonomisk prognos 2025 servicenämnden 

SN-2025-904 
 
Sammanfattning 
Som en del av uppföljningen av det som beslutats i kommunens budget görs varje år en 
ekonomisk prognos i april och en delårsrapport i september som rapporteras till 
kommunstyrelsen. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner Ekonomisk prognos 2025 servicenämnden. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Protokollsanteckning 
Cecilia Antonsson, ekonomichef, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
Serviceförvaltningens ledningsgrupp 

Beslutsunderlag 
• §35 SEN AU Ekonomisk prognos 2025 servicenämnden 
• Tjänsteskrivelse Ekonomisk prognos 2025 servicenämnden 
• Ekonomisk prognos 2025 servicenämnden 
• Resultaträkning 2025 totalt och per avdelning 
• Objektsgodkännande servicenämnden 
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Särskilt yttrande 
 

SN-2025-904 Ekonomisk prognos 2025 servicenämnden 
 

Prognosen för 2025 för IT och Digitalisering pekar på ett underskott på 10 Mkr trots 
tilläggsanslag från kommunstyrelsen. Vi vill återigen understryka vikten av att kritisk verksamhet 
som IT-säkerhet och -utveckling får en stabil basfinansiering genom kommunbidrag. Det är 
orimligt att sådan verksamhet skall leva ur hand ur mun och vara beroende av att det uppstår 
tillfälliga överskott i andra verksamheter och/eller genom osäkra tilläggsanslag. Obalansen har 
varit känd länge och borde redan varit löst.  

Verksamheten är snarare i behov av uppväxling och ökade investeringar i syfte att öka 
utvecklingstakten i effektivisering och IT-säkerhet. Enligt vår mening får det inte råda någon som 
helst tvekan om att staden skall understödja en ambitiös utvecklingstakt inom området. En sådan 
snålkörning och brist på framförhållning riskerar slå tillbaka ifråga om missade möjligheter till 
effektivisering och menlig inverkan på IT-säkerheten. 
 
 
Servicenämnden 2025-05-27 
 

 

Haqvin Svensson (M) Katarina Kasmarvik (M)  Hans Banke (M) 

 

Med instämmande av 

 

Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M)  Armina Gunic (M) 
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§ 50 Revidering av delegationsordningen 

SN-2025-446 
 
Sammanfattning 
En nämnd har till uppgift att fatta ett stort antal beslut, men det är praktiskt omöjligt att 
nämnden fattar beslut i samtliga ärenden som faller inom nämndens ansvarsområde. Syftet 
med delegation är att avlasta nämnden från att behöva fatta vissa beslut. Beslut kan 
delegeras till utskott, ordförande, direktör och tjänstepersoner. Genom delegation blir den 
kommunala förvaltningen effektivare och medborgarna får en bättre service. Delegationen 
beslutas av nämnden i en delegationsordning som ska vara ett levande dokument som kan 
revideras vid behov, exempelvis vid lagändringar eller anmodan från verksamheterna. 
Servicenämndens nuvarande delegationsordning reviderades senast 28 mars 2023 §23. 
 
Stadskontoret har det senaste året bedrivit ett arbete, tillsammans med en arbetsgrupp med 
representanter från alla stadens förvaltningar, med att ta fram en mall med beslut som ska 
vara med i en delegationsordning. Syftet med detta har varit att skapa enhetlighet i staden 
men samtidigt kunna behålla mångsidighet och anpassning utifrån förvaltningarnas olika 
verksamheter. 
 
Med denna mall som utgångspunkt har serviceförvaltningen genomfört en grundlig 
översyn av servicenämndens delegationsordning. Serviceförvaltningen har till största delen 
följt stadskontorets mall, men har i vissa fall gjort vissa förtydliganden, anpassningar eller 
andra bedömningar. Slutligen har även en språklig uppdatering gjorts med syfte att förenkla 
språket. 
 
Översynen har samordnats av kvalitets- och utvecklingsavdelningen i nära dialog med 
sakkunniga funktioner i förvaltningens övriga avdelningar. Detta har varit en viktig del av 
arbetet för att säkerställa att korrekt delegation finns för alla de beslut som tas i respektive 
verksamhet och att delegationsordningen följer logiken i stadens processer. 
 
Sammanfattningsvis så innebär denna revidering en sådan omarbetning att det i mångt och 
mycket går att likna vid en ny delegationsordning. Av den anledningen ges vid denna 
revidering utförligare redogörelser för förändringsförslagen under rubriken Ärendet. 
 
Beslut 
Servicenämnden antar förslaget till reviderad delegationsordning som börjar gälla 1 juni 
2025. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 
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Beslutet skickas till  
Chefer i serviceförvaltningen 

Beslutsunderlag 
• §36 SEN AU Revidering av delegationsordningen 
• Tjänsteskrivelse Revidering av delegationsordningen 
• Förslag till reviderad delegationsordning för servicenämnden 
• Arbetsdokument med markerade ändringar 
• Stadskontorets mall för delegationsordning 
• Nuvarande delegationsordning för servicenämnden 
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§ 51 Uppföljningsrapport internkontroll välfärdsbrottslighet 

SN-2024-2143 
 
Sammanfattning 
Denna rapport är årets första delrapportering av internkontrollplanen och innehåller 
resultatet av en av årets kommungemensamma granskningar. Enligt beslut i 
kommunstyrelsen 2024-11-27 (STK-2024-1428) ska en granskning avseende välfärdsbrott 
genomföras under 2025.  
 
Granskningen avseende välfärdsbrottslighet genomförs under våren 2025. 
Uppföljningsrapporter ska vara beslutade av nämnder och bolagsstyrelser, och 
stadskontoret tillhanda, senast 2025-05-31. 
 
Granskningen visar att serviceförvaltningen idag arbetar aktivt och har ett omfattande 
arbete för att motverka otillåten påverkan och välfärdsbrottslighet. Förslag till förbättringar 
ges i rapporten. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner uppföljningen av granskningen av välfärdsbrottslighet. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Banesa Martinez (V) anmäler att Vänsterpartiet avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) och Banesa Martinez (V) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
Avdelningschefer serviceförvaltningen 

Beslutsunderlag 
• §37 SEN AU Uppföljningsrapport internkontroll välfärdsbrottslighet 
• Tjänsteskrivelse Uppföljning gemensam granskning 2025 - välfärdsbrott 
• Uppföljning välfärdsbrott 2025 Serviceförvaltningen 
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Särskilt yttrande 
 

Ärendenummer 5. Uppföljningsrapport intern kontroll välfärdsbrottslighet 
 
För Vänsterpartiet är arbetet mot välfärdsbrottslighet oerhört viktigt – skattemedel ska alltid gå till 
verksamheten de var tänkta att gå till. De ska varken göda privata företag eller kriminalitet. Att 
välfärden dessutom är underfinansierad sedan decennier gör frågan synnerligen allvarlig. 
 
Vi ser behov av både kunskapshöjande insatser på chefsnivå för att de som behöver ha kännedom 
om farhågor och förvaltningens arbete återkommande ska upplysas om det. Arbetet med 
avtalsuppföljning är ännu en viktig väg framåt, där vi instämmer med det som det står i nämndens 
yttrande om arbetet med leverantörsfakturor. 
 
Att ha verksamhet i egen regi vet vi minskar risken för välfärdsbrottslighet. Att det medför att 
behovet av onödig administration och andra kontrollfunktioner drastiskt minskar är i sig en 
effektivisering Vänsterpartiet tycker är av god art. Bara personalkostnaderna för att kontrollera privata 
företag inom välfärdsverksamheter kostar Sverige omkring 25 miljarder kronor om året, pengar som 
istället kunde riktas direkt till välfärdens kärnverksamhet.  
 

Servicenämnden den 27 maj 2025 
 

Banesa Martinez (V) 

Anders Andersson (V) 

 

Med instämmande av 

Johan Strandell (V) 
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§ 52 Ökad jämställdhet inom serviceförvaltningen 

SN-2025-903 
 
Sammanfattning 
I Malmö stads budget uttrycks vikten av att Malmö stads verksamheter ska vara 
inkluderande och jämställda. Kommunens medarbetare ska spegla malmöbornas skilda 
bakgrunder och erfarenheter. 
  
Servicenämnden noterar flera positiva delar i serviceförvaltningens personalstatistik. På 
övergripande nivå har förvaltningen 51 % män och 49 % kvinnor anställda. Vidare har 49,5 
% av förvaltningens anställda utländsk bakgrund, vilket kan jämföras med att det i staden 
arbetar 44,9 % med utländsk bakgrund. 
  
Inom vissa verksamhetsområden i förvaltningen råder det en mer ojämn fördelning mellan 
män och kvinnor: 
• Kommunteknik har 84 % män och 16 % kvinnor anställda.  
• Skolrestauranger har 32 % män och 68 % kvinnor anställda.  
• Städservice har 31 % män och 69 % kvinnor anställda.  
En jämn könsfördelning anses råda då andelen kvinnor respektive män i en grupp är 40/60 
procent eller jämnare.  
 
Förvaltningen arbetar sedan några år tillbaka med flera åtgärder i syfte att öka jämlikheten 
såväl i helheten som i förvaltningens olika delar. Det handlar om insatser kring arbetsmiljö, 
hjälpmedel och arbetsredskap, arbetstider, lönekartläggning, föreläsningar med mera. 
Arbetet med att stärka befintliga medarbetares arbetsmiljö inom hållbarhet och jämlikhet 
förväntas i förlängningen få effekt på möjligheterna att rekrytera in det 
underrepresenterade könet. Härutöver kan arbetet med insatser kring normer på 
arbetsplatsen förstärkas. Det handlar om t ex om språkutveckling och ökad digital mognad 
vilket ger ökad upplevd känsla av delaktighet och möjlighet att kunna påverka. 
 
Beslut 
Servicenämnden ger serviceförvaltningen i uppdrag att vidta ytterligare åtgärder för att 
organisationen ska vara inkluderande och ha en diversifierad personal med en mer jämn 
fördelning mellan män och kvinnor inom verksamhetsområdena kommunteknik, 
skolrestauranger och städservice. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Servicedirektör 
HR-chef 
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Avdelningschefer för kommunteknik, skolrestauranger och kommuntjänster 
Enhetschef för städservice 

Beslutsunderlag 
• §38 SEN AU Ökad jämställdhet inom serviceförvaltningen 
• Tjänsteskrivelse Ökad jämställdhet inom serviceförvaltningen 
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§ 53 Remiss av tre rapporter från Boverket om genomförandet av 
direktivet om byggnaders energiprestanda (rapporterna 2025:3, 
2025:6 och 2025:8) 

SN-2025-621 
 
Sammanfattning 
Malmö stad har av Regeringskansliet erbjudits att lämna ett yttrande med synpunkter på 
följande tre rapporter från Boverket: 
1. Metoder, definitioner och krav inom solenergi i direktivet om byggnaders 
energiprestanda (Rapport 2025:3) 
2. Översyn av systemet med energideklarationer (Rapport 2025:6) 
3. Hållbar mobilitet (Rapport 2025:8)  
 
Stadskontoret har begärt att servicenämnden lämnar ett yttrande som blir en av grunderna 
till Malmö stads yttrande över remissen. 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Banesa Martinez (V) anmäler att Vänsterpartiet avser att inkomma med en skriftlig 
reservation. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) och Staffan Appelros (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 
 
Anders Andersson (V) yrkar att följande läggs till i förslaget till yttrande, efter stycket som 
behandlar 3.2.1.2: 
"Servicenämnden ser positivt på de ökade kraven på cykelparkeringsplatser som ingår i 
Boverkets rapport. Cykelanvändning är ett effektivt sätt att nå klimat- och energimål och 
att underlätta för cyklister är önskvärt." 
 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) och Staffan Appelros (SD) yrkar avslag på yrkande 
från Anders Andersson (V). 

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och 
finner att det bifalls. 
 
Ordföranden ställer yrkande från Anders Andersson (V) under proposition och finner att 
det avslås. 
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Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen  

Beslutsunderlag 
• §39 SEN AU Remiss av tre rapporter från Boverket om genomförandet av 

direktivet om byggnaders energiprestanda (rapporterna 2025:3, 2025:6 och 2025:8) 
• Tjänsteskrivelse Remiss av tre rapporter från Boverket om genomförandet av 

direktivet om byggnaders energiprestanda 
• Förslag till yttrande Remiss av tre rapporter från Boverket om genomförandet av 

direktivet om byggnaders energiprestanda 
• Remissversion Boverkets rapport 2025:3 Metoder, definitioner och krav inom 

solenergi i direktivet om byggnaders energiprestanda - Förslag på 
författningsändringar, delredovisning av regeringsuppdrag 

• Remissversion Boverkets rapport 2025:6 Översyn av systemet med 
energideklarationer - Förslag på författningsändringar, delredovisning av 
regeringsuppdrag 

• Remissversion Boverkets rapport 2025:8 Hållbar mobilitet - Delrapport uppdrag 
inom EPBD 
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Reservation 
 

Ärendenummer 7, Remiss av tre rapporter från Boverket som genomförande av 
direktivet om byggnaders energiprestanda 
 
Vänsterpartiet ser positivt på att Boverkets förslag siktar på "hållbar mobilitet", eftersom enbart en 
ökad användning av elbilar inte kommer att räcka till för att lösa klimatproblem eller skapa hållbara 
städer.  
 
Elfordon är en del av lösningen, men ett större inslag av cykeltransport är ett måste för att skapa ett 
mer hållbart samhälle, och ett krav på fler cykelparkeringsplatser kommer öka incitamenten att 
använda cykel. 
 
Vi yrkade på att nedanstående skulle läggas till i servicenämndens yttrande, efter stycket som 
behandlar 3.2.1.2: 
"Servicenämnden ser positivt på de ökade kraven på cykelparkeringsplatser som ingår i Boverkets 
rapport. Cykelanvändning är ett effektivt sätt att nå klimat- och energimål och att underlätta för 
cyklister är önskvärt." 
 
Då vårt tillägg inte bifölls så reserverade vi oss mot beslutet. 
 

Servicenämnden den 27 maj, 2025 
 

Banesa Martinez (V)     

Anders Andersson (V) 

 

Med instämmande av 

Johan Strandell (V) 

15



 
 
 
 
 
 

 
 
 

§ 54 Motion av John Roslund (M) Från grått till grönt 

SN-2025-357 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har getts möjlighet att yttra sig över en motion om mossa på betongytor 
som John Roslund (M) har väckt i kommunfullmäktige. Motionären föreslår att 
kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt Servicenämnden att tillsammans med Tekniska 
nämnden, Miljönämnden och Stadsbyggnadsnämnden undersöka om Vertiscape eller 
någon liknande lösning kan användas för att försköna tråkiga betongytor i Malmös 
stadsmiljö. 
 
Beslut 
1. Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande.  
2. Servicenämnden föreslår kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna reserverar sig muntligen mot beslutet. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Haqvin Svensson (M) yrkar att servicenämndens beslut ska vara att 
servicenämnden föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer yrkande från Haqvin Svensson (M) under 
proposition och finner att det avslås. 
 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 

Beslutsunderlag 
• §40 SEN AU Motion av John Roslund (M) Från grått till grönt 
• Tjänsteskrivelse Motion Från grått till grönt 
• Förslag till yttrande Motion Från grått till grönt 
• Motion av John Roslund (M) Från grått till grönt 
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§ 55 Motion av Nina Jakku (V) om tillgång till allmänna samlingslokaler 

SN-2025-411 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har getts möjlighet att yttra sig över en motion om tillgång till allmänna 
samlingslokaler som Nina Jakku (V) har väckt i kommunfullmäktige. Motionären föreslår 
att kommunfullmäktige beslutar: 
1) Att uppdra åt stadsbyggnadsnämnden att i planering av nya områden ta behovet av 
samlingslokaler i beaktande 
2) Att uppdra åt servicenämnden att inventera befintliga samlingslokaler, samt upprätta ett 
samarbete med kultur- och fritidsnämnden med syfte att i möjligaste mån tillgodose 
civilsamhällets organisationers behov av samlingslokaler  
3) Att uppdra kultur- och fritidsnämnden att samråda med civilsamhällets organisationer 
om behovet av samlingslokaler 
4) Att kommuncentralt avsätta pengar för att finansiera samlingslokalerna 
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. 
 
Beslut 
1. Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande.  
2. Servicenämnden föreslår kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Banesa Martinez (V) anmäler att Vänsterpartiet avser att inkomma med en skriftlig 
reservation. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Anders Andersson (V) yrkar att sista meningen i förslaget till yttrande byts ut till: 
”Servicenämnden ser positivt på att främja tillgången till allmänna samlingslokaler och 
anser att motionen bifalls.” 

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer yrkande från Anders Andersson (V) under 
proposition och finner att det avslås. 
 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 

Beslutsunderlag 
• §41 SEN AU Motion av Nina Jakku (V) om tillgång till allmänna samlingslokaler 
• Tjänsteskrivelse Motion om tillgång till allmänna samlingslokaler 
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• Förslag till yttrande Motion om tillgång till allmänna samlingslokaler 
• Motion av Nina Jakku (V) om tillgång till allmänna samlingslokaler 
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Reservation 
 

Ärendenummer 9, Motion av Nina Jakku (V) om tillgång till allmänna 
samlingslokaler 
 
Ett rikt föreningsliv och samlingslokaler är förutsättningar för en levande demokrati och ett rikt 
kulturliv. Idag vittnar många föreningar om stora problem att hitta mötes- och samlingslokaler till en 
rimlig kostnad.  
 
Servicenämnden har ett uppdrag att samarbeta med och försörja stadens nämnder med de lokaler 
man efterfrågar. Det åligger därför på varje nämnd att lyfta sitt behov av samlingslokaler och uppdra 
åt servicenämnden att tillgodose detta.  
 
Vänsterpartiet menar att arbetet med att ta fram allmänna samlingslokaler nu måste tas på allvar och 
att nämnden tydligt tar ställning. Vi yrkade att yttrandet skall avslutas med:  
”Servicenämnden ser positivt på att främja tillgången till allmänna samlingslokaler och anser att 
motionen bifalls.” 
 
Då vårt yrkande inte bifölls så reserverade vi oss mot beslutet. 
 
Servicenämnden den 27 maj, 2025 
 

Banesa Martinez (V)     

Anders Andersson (V) 

 

Med instämmande av 

Johan Strandell (V) 
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§ 56 Remiss Nämndinitiativ till kommunstyrelsen från Helena Nanne (M) 
om fler trygghetskameror i Malmö 

SN-2025-718 
 
Sammanfattning 
Helena Nanne (M) har väckt ett nämndinitiativ i kommunstyrelsen som föreslås besluta 
följande: 
1) att uppdra åt stadskontoret att ta fram förslag på en kommunövergripande strategi för 
att skyndsamt bygga ut användningen av trygghetskameror på offentliga platser och vid 
kommunala verksamheter, 
2) attuppdra åt stadskontoret att kontinuerligt placera ut fasta och mobila trygghetskameror 
på offentliga platser och vid kommunala verksamheter utifrån behov, 
3) att uppdra åt stadskontoret att utreda möjligheten till fördjupad samverkan med 
relevanta aktörer kring utveckling, drift och förvaltning av trygghetskameror, exempelvis 
genom gemensamma trygghetscentraler, 
4) attuppdra åt stadskontoret att återkomma till kommunstyrelsen senast i september 2025. 
 
Som ett led i beredningen inför kommunstyrelsens beslut har stadskontoret skickat 
nämndinitiativet på remiss till servicenämnden och tekniska nämnden.  
 
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till servicenämndens yttrande över remissen. 
 
Beslut 
1. Servicenämnden godkänner förslaget till yttrande.  
2. Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen att anse nämndinitiativet besvarat. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna reserverar sig muntligen mot beslutet. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) och Banesa Martinez (V) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 
 
Haqvin Svensson (M) yrkar att servicenämndens beslut ska vara att 
servicenämnden föreslår kommunstyrelsen att bifalla nämndinitiativet. 

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer yrkande från Haqvin Svensson (M) under 
proposition och finner att det avslås. 
 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
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Beslutsunderlag 
• §42 SEN AU Remiss Nämndinitiativ till kommunstyrelsen från Helena Nanne (M) 

om fler trygghetskameror i Malmö 
• Tjänsteskrivelse Remiss Nämndinitiativ till kommunstyrelsen från Helena Nanne 

(M) om fler trygghetskameror i Malmö 
• Förslag till yttrande Remiss Nämndinitiativ till kommunstyrelsen från Helena 

Nanne (M) om fler trygghetskameror i Malmö 
• Nämndinitiativ från Helena Nanne (M) om fler trygghetskameror i Malmö 
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§ 57 Remiss Samråd Detaljplan för fastigheten Forskaren 2 m.fl. i 
Flensburg (Dp 5903) 

SN-2025-720 
 
Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden har skickat Remiss Samråd Detaljplan för fastigheten Forskaren 2 
m.fl. i Flensburg (Dp 5903) till servicenämnden för yttrande. 
 
Syftet med detaljplanen är att göra det möjligt att uppföra ny bebyggelse i form av förskola, 
bostäder och ett kvarter med flexibel användning, bland annat vård, forskning och 
centrumverksamhet. Vidare är syftet att värna områdets gröna karaktär, till exempel de 
uppvuxna träden. 
 
Planförslaget grundas på ett planprogram för del av Flensburg som godkändes av kom-
munfullmäktige i oktober 2024. 
 
Förvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. Servicenämnden ställer sig positiv till 
detaljplanens syfte men önskar framföra ett par synpunkter med anledning av förslaget. 
Synpunkterna syftar till att skapa goda förutsättningar för servicenämnden att uppföra 
förskolan enligt förskolenämndens önskemål. 
 
Beslut 
Servicenämnden ställer sig positiv till detaljplanens syfte och godkänner förvaltningens 
förslag på yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Stadsbyggnadsnämnden 

Beslutsunderlag 
• §43 SEN AU Remiss Samråd Detaljplan för fastigheten Forskaren 2 m.fl. i 

Flensburg (Dp 5903) 
• Tjänsteskrivelse Remiss Samråd Detaljplan för fastigheten Forskaren 2 m.fl. i 

Flensburg (Dp 5903) 
• Förslag till yttrande Remiss Samråd Detaljplan för fastigheten Forskaren 2 m.fl. i 

Flensburg (Dp 5903) 
• Översiktsbild Samråd Dp för fastigheten Forskaren 2 m.fl. i Flensburg (Dp 5903) 
• Plankarta Samråd Detaljplan för fastigheten Forskaren 2 m.fl. i Flensburg (Dp 

5903) 
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• Planbeskrivning Samråd Detaljplan för fastigheten Forskaren 2 m.fl. i Flensburg 
(Dp 5903) 

• Sammanfattning Samråd Detaljplan för fastigheten Forskaren 2 m.fl. i Flensburg 
(Dp 5903) 

• SBN 250326 § 106 reservation M och C Samråd Detaljplan för fastigheten 
Forskaren 2 m.fl. i Flensburg (Dp 5903) 

• SBN 230927 § 239 särskilt yttrande M och C Samråd Detaljplan för fastigheten 
Forskaren 2 m.fl. i Flensburg (Dp 5903) 
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§ 58 Anmälningsärenden till servicenämnden - maj 2025 

SN-2024-2169 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden tar vid varje sammanträde del av dokument som anmäls till nämnden: 
• Månadsrapport av pågående investeringsärenden som beslutas av kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige 
• Sammanställningar av delegationsbeslut som anmäls till nämnden i enlighet med 6 kap 
37–40 §§ i kommunallagen (2017:725) och nämndens delegationsordning 
• Inkomna eller upprättade handlingar såsom protokoll från kommunfullmäktige, 
kommunstyrelsen, andra nämnder, arbetsutskottet och förvaltningsrådet. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner redovisningen av anmälningsärendena. 
   

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer förvaltningens förslag under proposition och finner 
att det bifalls. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse Anmälningsärenden till servicenämnden - maj 2025 
• Sammanställning av pågående investeringsärenden per maj 2025 
• Redovisning av delegationsbeslut, april 2025 - färdtjänst 
• Årsrapport 2024 servicenämnden 
• Beslut från kommunfullmäktige 250424 § 80 Malmö stads beredskapspolicy för ett 

resilient Malmö 
• Beslut från kommunfullmäktige 250424 § 83 Motion Anders Andersson (V) och 

Tobias Petersson (V) - Återvinn stadion 
• Beslut från kommunstyrelsen 250507 § 162 Utveckling av Öppna Malmö 
• Beslut från kommunstyrelsen 250507 § 163 Genomlysning av visselblåsarfunktion 
• Beslut från kommunstyrelsen 250507 § 179 Remiss Landsbygds- och 

infrastrukturdepartementet - Avgift för områdessamverkan - och andra åtgärder för 
trygghet i byggd miljö 

• Beslut från funktionsstödsnämnden 250428 § 40 Former för hantering av 
införandet av arbetsskor 

• Beslut från hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 250429 § 41 Former för och 
hantering av införandet av arbetsskor 

• Beslut från miljönämnden 250423 § 71 Rapport om lokalt klimatrådslag 
• Protokoll Förvaltningsråd 2025-04-25 
• Protokoll servicenämndens arbetsutskott 250520 
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